
درخواست تحریم حضور رژیم 
صهیونیستی در جام جهانی جوانان

جنبش ضدصهیونیست اندونزی خواهان عدم حضور 
تیم رژیم غاصب در مسابقات جام جهانی جوانان شد. گروه 
»عمل الاقصی« )AWG( که یک جنبش بشردوستانه 
برای فلس��طین اس��ت، شرکت تیم اش��غالگر قدس در 
جام جهان��ی فوتبال زیر 20 س��ال ب��ه میزبانی اندونزی 
را محک��وم کرد و خواهان تحری��م این تیم از حضور در 
این مسابقات ش��د. این درخواست از سوی جنبش ضد 
صهیونیس��ت در حالی رقم خورد که تیم فوتبال جوانان 
رژیم صهیونیستی اوایل این هفته به مرحله نیمه نهایی 
مس��ابقات قهرمانی فوتبال زیر 19 سال اروپا 2022 در 
اسلواکی راه یافت. گروه AWG به دلیل حملات وحشیانه 
و مکرر رژیم اشغالگر اسرائیل و اعمال رفتار خشونت آمیز 
علیه کودکان و س��المندان فلسطینی این درخواست را 
کرد تا صهیونیس��ت ها با ابزار ورزش نتوانند جنایت های 
خود را پوشش دهند. »محمد انشورالله« رئیس این گروه 
ضدصهیونیست اندونزی تاکید کرد این امتناع همچنین 
به دلیل تعهد مردم اندونزی است که مخالف انواع استعمار، 
مطابق اصول انسانیت و عدالت مندرج در قانون اساسی 

1945 هستند. 

ناهید کیانی: بعد از المپیک نسبت به 
تکواندو دلسرد شده بودم

فنی ترین تکواندوکار آسیا تاکید کرد بعد از المپیک 
توکیو نسبت به این رشته دلسرد شده بود. ناهید کیانی در 
گفت وگو با تسنیم، درباره کسب طلای مسابقات قهرمانی 
آسیا و سطح این رقابت ها اظهار داشت: به دلیل حضور 
چین، کره جنوبی، ازبکستان و تایلند با ترکیب کامل، سطح 
مس��ابقات بالا بود. این تیم ها از یکس��ری بازیکن جدید 
استفاده می کردند اما بازیکنان خوبی بودند که به ترکیب 
تیم ملی کشورشان رسیده بودند. خدا را شکر با تمام وجود 
مبارزات خود را انجام دادم و موفق به کس��ب مدال طلا 
شدم؛ طلایی که استارتی خوب در روز اول مسابقات بود و 
انگیزه ای برای بچه های دیگر شد. وی درباره کسب عنوان 
فنی ترین بازیکن مسابقات گفت: کسب عنوان فنی ترین 
بازیکن آسیا احساسی غیرقابل وصف است. وقتی به من 
گفتن��د در کنار یک بازیکن پس��ر کره جنوبی به عنوان 
فنی ترین بازیکن انتخاب شدم، خیلی خیلی خوشحال 
شدم. فنی  بودن در سطح آسیا افتخاری است که نمی توانم 
به این راحتی ها فراموش کنم و خیلی افتخار بزرگی است 
و هر چه بگویم باز هم نمی توانم حسم را بیان کنم. کیانی 
درباره بازگشت پرقدرت بعد از اتفاقات المپیک توکیو گفت: 
ناکامی در المپیک و اتفاقات عجیب و غریب و نادری که 
آنجا افتاد، باعث شد خیلی نسبت به تکواندو دلسرد شوم 
اما خدا را شکر با کمک اطرافیان بویژه دوست عزیزم که 
هر لحظه کنارم بود و حمایت کرد تا دوباره در مسیر قرار 
بگیرم، از فضای المپیک خارج شدم. این اعتماد  به  نفس 
باعث شد زودتر آن روزها را فراموش کنم و از لحاظ روحی 
خود را آماده کنم و از لحاظ فنی نیز خود را به کادر فنی 

سپردم که باعث شد برگردم. 

معروف با تیم والیبال فنرباغچه 
تمدید کرد

سیدسعید معروف، کاپیتان پیشین تیم ملی والیبال 
ایران، قرارداد خود با تیم فنرباغچه در لیگ برتر ترکیه را 
برای یک سال دیگر تمدید کرد. سایت باشگاه فنرباغچه در 
این باره نوشت: قرارداد سعید معروف که به عنوان کاپیتان 
افسانه ای تیم ملی ایران شناخته می شود، برای یک سال 

دیگر تمدید شد. 

زیدان به یک شرط سرمربی 
پاری سن ژرمن می شود

ملاقاتی که سرمربی پیشین رئال مادرید با امیر قطر 
داشته، ممکن است نظر او را برای نشستن روی نیمکت 

مربیگری پاری سن ژرمن تغییر دهد. 
زین الدین زیدان که پیش از این احتمال سرمربیگری اش 
در پاری سن ژرمن را رد کرده بود، حالا ممکن است هدایت 
این تیم را بر عهده بگیرد؛ این در حالی اس��ت که گفته 
می شد پاریسی ها با »کریستف گالتیه« سرمربی پیشین 
نیس و لیل به توافق رسیده اند و این مربی فرانسوی قرار 
است جانشین »مائوریسیو پوچتینو« شود. بر همین اساس 
پیش تر »ناصر الخلیفی« رئیس قطری باشگاه پاریسی هم 
خبر حضور زی��دان را به طور قطع رد کرده بود. حال بر 
اساس گزارش  موندو دپورتیو، سرمربی پیشین رئال مادرید 
در سفری که به دوحه داشته، با امیر قطر دیدار کرده و 
همین دیدار ممکن است نظر او را تغییر دهد و در نهایت 
یکی از پرافتخارترین بازیکنان و مربیان تاریخ فرانسه برای 
نشستن روی نیمکت PSG متقاعد شود. در این بین موندو 
مدعی است یکی از شروط اصلی زیدان برای قبول هدایت 
میلیونرهای پاریس، فروش نیمار است. ظاهرا امیر قطر 
»تمی��م بن حمد آل ثانی« از حضور زیدان روی نیمکت 
پاری سن ژرمن ناامید نشده و قصد دارد هر طور شده او را 
برای حضور در این تیم متقاعد کند. مالک قدرتمند باشگاه 
پاری سن ژرمن با تمدید قرارداد کیلیان امباپه نمونه ای از 
نفوذ سیاسی و مالی خود را به نمایش گذاشت و حالا در 
نظر دارد با اس��تخدام زیزو بار دیگر قدرت خود را نشان 
دهد. زیدان هدف اصلی اش نشس��تن روی نیمکت تیم 
ملی فوتبال فرانسه بوده و با توجه به اینکه دیدیه دشان 
هم اعلام کرده پس از پایان مسابقات جام جهانی 2022 
قطر از سمت سرمربیگری خروس ها کنار خواهد رفت، به 
نظر می رسد زیزو در ماه ژانویه به هدفش خواهد رسید 
اما ملاقاتی که او با امیر قطر داش��ته، حالا می تواند همه 
معادلات را تغییر دهد. پاری سن ژرمن پیشنهادی ۳ ساله 
با دس��تمزد 25 میلیون یورو در س��ال را به زیدان داده 
است. در کنار این، مدیران پاری سن ژرمن دست سرمربی 
پیشین رئال مادرید را به طور کامل برای تغییرات و ایجاد 
تیم مدنظرش برای فصل پیش  رو باز گذاشته اند و حتی 
به او گفته اند می تواند نیمار را هم بفروشد. اگر زیزو این 
پیشنهاد را قبول کند، در صدر مربیانی قرار می گیرد که 

بیشترین دستمزد دریافتی در سطح جهان را دارند.

اخبار

ورزشی

مهرداد میرزایی: عفو بین الملل بریتانیا می گوید پیراهن جدید 
نیوکاسل با تم عربستان قسمتی از پروژه شست وشوی ذهنی 

ورزشی محمد بن سلمان است. 
به گزارش سایت joe، نیوکاسل روز سه شنبه به طور رسمی 
پیراهن جدید سفید و سبز خود را معرفی کرد. در همین راستا 
عفو بین الملل اعلام کرد بازیکنان و هواداران نیوکاسل یونایتد 
که پیراهن س��وم جدید این باش��گاه را می پوشند، در پروسه 
شست وشوی ذهنی ورزشی محمد بن سلمان، ولیعهد سعودی 

و دولت عربستان سهیم خواهند بود. 
این پیراهن سفید و سبز که شباهت زیادی به پیراهن خانگی 
تیم  ملی عربستان سعودی دارد، در فضای مجازی جنجالی شده 
است. این در حالی است که نیوکاسل برای فصل جدید رقابت ها 

آماده می شود. فصل آتی لیگ برتر نخستین فصلی است که به 
طور کامل باشگاه تحت مالکیت صندوق سرمایه گذاری عمومی 

عربستان کارش را شروع خواهد کرد. 
صن��دوق س��رمایه گذاری عمومی 
عربس��تان اکتبر سال گذشته باشگاه 
نیوکاسل را از »مایک اشلی« خریداری 
کرد. البته این مدیریت تحت کنترل 
دولت عربستان نیست. هر چند سازمان 
عفو بین الملل همچنان متقاعد نشده 
است دولت عربس��تان در این زمینه 

بدون نقش است و عقیده دارد محمد بن سلمان، ولیعهد سعودی 
برای پاکس��ازی وجهه عربستان این اقدامات را انجام می دهد؛ 

اقداماتی که غربی ها آن را sportswashing توصیف می کنند 
که کنایه به شست وشوی مغزی دارد و معادل انگلیسی آن یعنی 

brainwashing است. 
»فلیک��س جیکن��ز« رئیس عفو 
بین الملل بریتانیا گفت: خرید نیوکاسل 
از س��وی عربستان س��عودی تلاشی 
آشکار برای شستن وجهه بین المللی 
بش��دت خدش��ه دار عربس��تان بود و 
احتمالا باید منتظر ش��واهد بیشتری 
از حضور عربس��تان و دخالت آنها در 

این باشگاه باشیم. 
او افزود: ورزش از سوی عربستان سعودی برای پرت کردن 

اذهان عمومی از قتل وحشتناک جمال خاشقجی، ده ها اعدامی 
که هر سال انجام می دهند، زندانی کردن مدافعان حقوق بشر 
و مخالفان سیاسی و جنگ خونین در یمن استفاده می شود. 
بازیکنان و هوادارانی که این پیراهن با تم عربستان را می پوشند 
باید بدانند این لباس نشان دهنده شست وشوی ذهنی ورزشی 

برای محمد بن سلمان و حکومت ریاض است. 
جیکنز خاطرنشان کرد: ما مدت هاست از »ادی هاو« سرمربی 
تیم نیوکاس��ل و همه اعضای باشگاه خواسته ایم درباره نقض 
حقوق بشر در عربستان سعودی صحبت کنند. ما می خواهیم 
آنها با کسانی که پشت میله های زندان در عربستان سعودی 
به سر می برند و با افرادی مانند »خدیجه چنگیز« نامزد جمال 

خاشقجی همبستگی خود را نشان دهند. 

انتقاد عفو بین الملل بریتانیا از همراهی نیوکاسل با پروژه سعودی ها

خون شویی با فوتبال

کمیل قاسمی بعد از ۱۰ سال به مدال طلای المپیک رسید
در سفر حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان و سیدرضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک به لوزان سوییس جهت دیدار با »توماس باخ« رئیس IOC و مدیران ارشد کمیته بین المللی 
المپیک، مدال طلای کمیل قاسمی تحویل مسؤولان کمیته ملی المپیک شد. کمیل قاسمی در بازی های المپیک 2012 لندن موفق به کسب مدال برنز وزن 120 کیلوگرم کشتی آزاد شد 
که پس از مثبت اعلام شدن تست دوپینگ نفرات اول و دوم و با پیگیری های کمیته ملی المپیک و فدراسیون کشتی، مدال طلای وی تحویل مسؤولان کمیته ملی المپیک شد. 

رئیس کمیته ملی المپیک کش��ورمان در 
دیدار با »توماس باخ« خواستار رفع تعلیق 
جودو شد. سیدرضا صالحی امیری درباره اهمیت دیدار با رئیس 
کمیته بین المللی المپیک برای ورزش ایران اظهار داشت: نشست 
وزیر محترم ورزش و جوانان و اینجانب با رئیس کمیته بین المللی 
المپیک و معاونانش بسیار سازنده بود و روی ۳ محور اساسی بحث 

و تبادل نظر شد. 
رئیس کمیته ملی المپیک تصریح کرد: نخستین محور این بود 
که عنوان داشتیم کمیته ملی المپیک ایران در چارچوب منشور 
المپیک فعالیت های گسترده ای در سال های اخیر بویژه در ایام 
س��خت کرونا و تحریم های ظالمانه داش��ت و توانست با کسب 
بیش��ترین س��همیه در ادوار المپیک در توکیو 2020 به نوعی 
جایگاه خود را برای المپیک پاریس 2024 ارتقای اساسی دهد. 

در همین راستا گزارشی از روند 
فعالیت های 2 سال اخیر ورزش 
کشور و کمیته ملی المپیک ارائه 
ش��د که مورد توج��ه آقای باخ 

قرار گرفت. 
ادام��ه  در  صالحی امی��ری 
خاطرنش��ان ک��رد: نکته دوم 
که بسیار برای ما حائز اهمیت 
بود و مطرح ش��د، این بود که 

IOC همچن��ان حمایت های لازم را برابر برخی فش��ارهای 
غیرمنصفانه در قبال ورزش کشورمان داشته باشد. نکته سوم 
ه��م درباره انتظار ما از آقای باخ بود که مداخله موثری برای 
رفع تعلیق ظالمانه جودو داش��ته باشد تا این رشته المپیکی 

بتوان��د در بازی های آس��یایی 
هانگژو و المپیک پاریس حضور 
داشته باشد، چرا که مسؤولان 
کشورمان  جودوی  فدراسیون 
به رغم تعلیق زحمات بسیاری 
کش��یدند تا این رش��ته را در 
کش��ور زنده نگه دارند. رئیس 
کمیت��ه ملی المپی��ک یادآور 
شد: نکته بعدی ملاحظاتی بود 
که رئیس کمیته بین المللی المپیک داش��ت راجع به مسائل 
مختلفی که ما با آن درگیر هستیم که متقابلا پاسخ های لازم 
داده شد اما آن چیزی که نتیجه جلسه بود، ابراز رضایت آقای 
توماس باخ و مدیران ارش��د IOC از روند تحولات و توسعه 

ورزش قهرمانی در ایران و وفاق 2 دستگاه ورزش ایران )وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک( در چند سال اخیر بود و عنوان 
کرد فعالیت های ورزش ایران نشان دهنده روند رو به رشد آن 
است و بر این نکته تاکید داشت این همکاری مطلوبی که طی 
چند س��ال اخیر با IOC به وجود آمده اس��ت، تداوم داشته 
باشد. صالحی امیری همچنین درباره دیدار با دبیرکل فدراسیون 
جهانی ژیمناستیک گفت: در این دیدار وقایع یک سال اخیر 
ژیمناستیک و مسائل مختلفی که وجود داشت مورد بررسی 
قرار گرفت. البته پس از مرور اتفاقات پیش آمده، پاس��خ های 
لازم به برخی دغدغه های مس��ؤولان فدراسیون جهانی داده 
ش��د. وی ادامه داد: در نهایت به این جمع بندی رسیدیم که 
با هماهنگی فدراس��یون جهانی در نخس��تین فرصت ممکن 

انتخابات فدراسیون ژیمناستیک برگزار شود. 

سجادی و صالحی امیری با باخ دیدار کردند

تلاش برای رفع تعلیق جودو
گزارش

تیم فوتبال پرس��پولیس تا الان در نقل و انتقالات هر چه 
می خواسته انجام داده و مثل تانک جلو رفته است تا بلکه دوره 
ناکامی اش در راه رسیدن به قهرمانی و تداوم افتخارات قبلی فقط 
یک فصل باشد. پرسپولیس با ورود پرقدرت در نقل و انتقالات 
هوادارانش را خوش��حال کرد و هر چند روز یک بار اتفاقاتی را 
رقم زد تا هوادارانش با امیدواری بیشتری به فصل آینده نگاه 
کنند و در مقایسه با تیم های رقیب تیم محبوب خودشان را از 

هر نظر پیش بدانند. 
پرس��پولیس تا اینجا فقط یک ناکامی برای جذب س��جاد 
ش��هباززاده داش��ته و در یک مورد هم )میلاد زکی پور( فشار 
هواداران درباره سابقه استقلالی این بازیکن و مصاحبه هایی که 
علیه پرسپولیس انجام داده باعث شد باشگاه از جذب این گزینه 
صرف نظر کند، اگرنه این مدافع چپ هم به سپاهان نمی رسید. 
با وجود چنین عملکردی و حتی اگر به ۳-2 مهره مدنظر خود در 
خط حمله و خط میانی نیز دست یابد و تیمش کهکشانی تر شود، باز 
هم نگرانی ها و خطرات بزرگی یحیی و تیمش را تهدید خواهد کرد. 
همیشه گفته اند داشتن تیم پرستاره و بهره مندی از ویترینی 
پرزرق و برق نمی تواند متضمن موفقیت باشد و برای قهرمانی 
و رس��یدن به کامیابی در فوتبال ایران تجمیع یکسری عوامل 
فنی و غیرفنی منتج به قهرمانی خواهد ش��د، پس حتی اگر 
یحیی مهاجم برزیلی مدنظر خود را نیز جذب کند و مثلا منشا 
و محبی را هم به چنگ بیاورد ابتدا باید قدرت مدیریت چنین 

تیم پرستاره ای را داشته باشد. 
یحیی برای آگاهی از کار س��ختی که در پیش دارد باید به 
سوابق باشگاه های پرستاره فوتبال مان نگاه کند و بداند که چه 

عواملی باعث ناکارآمدی آن مجموعه های پرستاره شد. 
پرسپولیس بعد از قهرمانی لیگ هفتم با سرمربیگری افشین 
قطبی در بدنه مدیریتی و کادر فنی دچار تغییرات عمده ای شد. 
حبیب کاشانی رفت و افشین قطبی هم بعد از افتخار بزرگی که 
کس��ب کرد اعلام کرد نمی ماند. در ادامه داریوش مصطفوی به 
مدیرعاملی آن باشگاه رسید و همه کار کرد تا افشین قطبی را 
برگرداند اما قطبی که حالا نازش خریدار داشت دستیاران خارجی 
مدنظر خودش را جای استیلی، عزیزیان و دیگر مربیان کادر قبلی 
به کار گرفت. در آن مقطع داریوش مصطفوی بدون اینکه قطبی 
و دستیارانش نیاز تیم شان را بشناسند با ورود ظاهرا پرقدرت در 
عرصه نقل و انتقالات، خارجی های شاخصی مثل ابراهیم توره، 
ایوان پتروویچ، اشپیتیم آرفی و فرانک آتسو را که فصل قبل در 
تیم های کوچک تر درخشیده بودند به چنگ آورد. غیر از آن برخی 
مهره های شاخص داخلی مثل مازیار زارع، علیرضا محمد، محمد 
منص��وری، میثاق معمارزاده و مرحوم هادی نوروزی هم به این 
تیم پیوستند اما تیم قطبی هرگز شبیه فصل قبل از خودش نشد. 
تیم قهرمانی که 14 مهره خود را با 14 مهره دیگر جابه جا کرده 

بود، با وجود خریدهای نامی به جایی نرسید و قطبی خیلی زود 
از کارش کنار رفت تا افشین پیروانی به  صورت موقت جای او را 

بگیرد و بعد از ۳ بازی نلو وینگادا سرمربی شود. 
آن فصل باش��گاه پرس��پولیس در میانه راه دچار تغییرات 
مدیریتی هم شد و مرحوم عباس انصاری فرد جای مصطفوی را 
گرفت و در ادامه بازیکنان شاخص دیگری مثل رحمان رضایی 
و علی کریمی هم جذب شدند. ولخرجی ها درباره جذب بازیکن 
خارجی درباره پائولو دی کارمو هم ادامه داش��ت اما آن تیم در 

لیگ برتر پایین تر از تمام رقبایش در رده پنجم قرار گرفت، در 
ج��ام حذفی بالات��ر از یک چهارم نرفت و در لیگ قهرمانان در 
نخستین مرحله حذفی در یک بازی صدهزار نفری به بنیادکار 

ریوالدو باخت و حذف شد. 
آن تیم پرستاره  با جذب مهره های شاخص، ساختار موفق 
فصل قبلش را تغییر داد و سودای تکرار قهرمانی داشت اما 
در عمل همه چیز را خراب کرد. موضوع دیگر اینکه مدیریت 
مجموعه ای که پر از بازیکن ش��اخص باش��د همیشه دشوار 

خواه��د بود و خطر تبدیل ش��دن تیم ب��ه جزیره های چند 
نف��ره، مدام س��رمربی را تهدید می کند. در چنین تیم هایی 
نیمکت نشین کردن بازیکنان بزرگ و راضی نگه داشتن شان 
فوق العاده دشوار به نظر می رسد و چنانچه مربی اقتدار لازم 
را نداشته باشد سرکشی و تخلف به جایی می رسد که هرج 
و مرج کل تیم را در بر خواهد گرفت و بی انضباطی بر نتایج 

تیم سایه می اندازد. 
تجربه پرسپولیس فصل هشتم احتمالا بهترین نمونه برای 
یحی��ی گل محمدی خواهد بود که بداند چه بلایی س��ر تیم 
قهرمان قطبی آم��د و چطور آن همه تغییرات ظاهرا جذاب 
جواب نداد و تیم در سراشیبی سقوط قرار گرفت. یحیی که 
امروز کادرش را تغییر داده و قرار است با مربیان خارجی کار 
کند قطعا کار دشوارتری برای جمع و جور کردن ستاره هایش 
خواهد داشت. او طی 2 و  نیم  فصل گذشته بخش عمده ای از 
سر و کله زدن با بازیکنان در امور مهمی مثل نارضایتی های 
مالی و... را به کادر ایرانی و معتمد خود می س��پرد و خیالش 
بابت هماهنگی و همکاری با آنها راحت بود، حالا غیر از اینکه 
استخوان بندی تیم را تا حدود زیادی تغییر داده، باید تک و 
تنها در کنار مربیان غریبه، تیم پرستاره ای را مدیریت و کنترل 
کرده و به سوی موفقیت سوق دهد. آیا یحیی توانایی چنین 

کار بزرگی را دارد؟

پرسپولیس تصور نکند خریدهای بزرگ متضمن قهرمانی است

گذشته  را  به یاد آر
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]  اسپورت   [

پیشنهاد نهایی برای لواندوفسکی ]   کوریره  [

من رئیسم!
]  موندودپورتیوو   [

]  گاتزتا  [چراغ سبز از طرف لواندوفسکی

مالدینی؛ آماده ای؟
]  توتواسپورت  [

کامبیاسو بله

    سکوت کاپیتان پرسپولیس پس از نشست مهم     
کاپیتان فصل گذش�ته تیم فوتبال پرس�پولیس ب�رای تعیین تکلیف 
آینده اش به باشگاه سرخ تهران رفت اما در پایان نشست حاضر به اظهار 
نظر در این باره نش�د. س�یدجلال حسینی که عنوان شده فصل آینده را 
به عنوان مربی در کادر فنی پرسپولیس خواهد بود، برای انجام مذاکرات 
نهایی با مسؤولان ظهر دیروز چهارشنبه به این باشگاه رفت و پس از دقایقی 
صحبت با مسؤولان بدون اینکه با خبرنگاران گفت وگو کند، محل باشگاه را 

ترک کرد. درباره این بازیکن باتجربه عنوان شده که تمایلی به ادامه فوتبال ندارد و در اندیشه خداحافظی از بازی در دنیای 
فوتبال و پیوستن به جرگه مربیان است. البته عنوان شده بود که ممکن است با حضور در ملوان از فوتبال خداحافظی کند 

اما پررنگ ترین موضوع درباره او حضور به عنوان یکی از دستیاران یحیی گل محمدی است. 


